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  2300 København S 
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  33 66 42 00 

 

  E-mail: 

skolenpaaislandsbrygge@buf.kk.dk 
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22. marts 2024 

 

22. marts 2024 

 

 

Referat fra skolebestyrelsens møde tirsdag  

den 19. marts kl. 17:00 – 20:00 

 

 

Deltagere: 

Sofie Lunøe 

Jack Austern  

Marese Annalise Kleven 

Karen Meier Rasmussen 

Signe Enemark 

Maria Lykke Andersen 

Michael Schoer  

Anna Kvist Knorborg  

 

Lars Bechager, medarbejderrepræsentant 

Johanne Sjöström Rieks, medarbejderrepræsentant   

 
Aase Hammer  

Mikael V. Hermansen 

Pernille Østergaard 

 

Afbud fra:  
Natalie Weischer Godske – deltog ikke 

Anne Stubsgaard - deltog ikke 

Peter Sloth Madsen - deltog ikke 

 

Sejr Kongstad Brund, elevrepræsentant - deltag ikke  

William Sten Sønderskov Jensen, elevrepræsentant - deltog ikke 

 

 

Kontaktlærer for elevrådet, Emil Førster Christophersen, deltager i mødets punkt 2:  

Nyt fra elevrådet - forhåbentlig sammen med et par elever 

___________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Mødet blev holdt i udskolingen – Artillerivej 130, i mødelokale 1.19 på 1. sal 

 

 

 

Skolen på Islands Brygge 

http://www.kk.dk/
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Ca. Tid # Emne Formål 

17.00 1 Godkendelse af dagsorden Valg af 

ordstyrer. 

Er der 

punkter til 

eventuelt? 

17.05 2 Nyt fra elevrådet 

Herunder orientering om temadagen i Område Amager 

Har besøgt et vandværk. Emnet var klima og bæredygtighed i forhold til, 

hvordan man kan gøre skolen mere klimavenlig og bæredygtig.  

Der har været afholdt elevrådsmøde efter. Her blev det bl.a. drøftet, 

hvordan man kan passe lidt bedre på tingene, affaldssortering. 

Projektorienteret undervisning og meddelelsesbogen er også blevet 

drøftet. Mange elever var ikke med på, hvad meddelelsesbogen er. 8. og 

9. årgang oplever, at undervisningen er meget projektorienteret. Der er 

blevet valgt elevrådssuppleanter til skolebestyrelsen. 

Elevrådsmedlemmer i skolebestyrelsen skal klædes bedre på til SB-

møderne.  

Skal det være muligt at finde en ny elevrådsrepræsentant, hvis en af dem, 

der er valgt, har svært ved at deltage? 

Hvordan inddrages elevrådet fra basisskolen bedre? Kan der tænkes i, at 

elevrødderne ikke deltager på alle SB-møder, men måske hver anden 

gang, og så repræsentanter fra både basis og udskoling. 

Sofie og Karen er tovholdere for samarbejde med elevrådet. 

Det skal overvejes, at elevrådet deltager virtuelt på nogle møder.  

Orientering 

og drøftelse 

17.15 3 Timefordelingsplan skoleåret 2024-25 

Forslag om en prøveperiode for tysk og fransk kan først blive aktuel fra 

skoleåret 2025-26, da de nuværende 4. klasser har valgt. 

Endelig 

godkendelse 

17.30 4 Fordeling af ressourcer til holdtimer, PLRC mm. Orientering 

og drøftelse 

17.50 5 Planlægning af årsmødet 

Punkter til årsberetningen. 

Status: Henvendelsen til SSP er der ikke kommet så meget ud af.  

Der er kontakt til Camilla Mehlsen i forhold til digital dannelse, men det er 

et dyrt foredrag.  

Digital dannelse har været på årsmødet nogle gange. 

SSP er stadigvæk interessante at få ud. Referenten kontakter SSP. 

Overskriften for aftenen skal være fængende. 

Årsberetningens overskrifter blev præsenteret af forpersonen. 

Input: 

Fokus på de lidt større punkter som fx meddelelsesbogen, økonomi 

(besparelser), tung trafik, retningslinjer for omklædning og badning.  

Der vil være et par stykker fra SB, der også er inde over beretningen. 

 

18.00  Spisepause – i Madskolen   
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18.30 6 Meddelelsesbogen 

De foreløbige erfaringer.  

Forslag: Skrives ind i ”Principper for skole-hjem-samarbejdet”. 

 

Punktet udskydes til næste SB-møde 

Orientering, 

drøftelse og 

beslutning 

18.55 7 Valg til skolebestyrelsen 

Planlægning, valgmateriale 

Der sendes en mail til SB i forhold til, hvem der er på valg og hvem der 

ikke er. Det gør kontoret. 

Giver forskudte valg stadig mening, hvilket betyder, at der er valg hvert 

andet år. Eller skal det tilbage til at være hver 4. år. SB besluttede, at det 

bliver i 2026 derefter hvert 4. år.  

En fra SB skal også sidde i forældrerådet. 

Der kan orienteres om valget på årsmødet og sendes en mail ud på aula.  

Orientering 

og drøftelse 

19.10 8 Skolens traditioner 

Opfølgning på arbejdet 

Punktet udskydes til næste møde. 

Orientering 

og drøftelse 

19.30 9 Nyt fra personalet 

Det fylder stadig, at der mangler en afdelingsleder i basisskolen.  

Der holdes forskønnelsesdag på basisskolen den 20. marts. 

Der arbejdes pt med skoleplanen. 

I udskolingen er der fokus på kulturen, elevpauserne på toiletterne osv.  

Nyt fra ledelsen 

Det kan mærkes, at der mangler en leder i basisskolen.  

 

19.45 10 Kort opfølgning på økonomipunktet fra seneste møde 

Meld gerne ud, at skolen er lukket den 26. april. KKFO Skibet har åben. 

Cykling i gården på basisskolen er stadig en udfordring. Flere forældre er 

ligeglade. 

Tung trafik. Der er ikke nok underskrifter. Kan der gøres noget. 

 

19.55 11 Tak for i aften og underskrift af referatet 

 

 

 

 

Næste møde i skolebestyrelsen holdes mandag den 29. april 2024 kl. 16:00 - 18:30 efterfulgt af årsmøde kl. 18:30 – 20:00. 


